
 
NOTULEN A.L.V. SCBC Reeshof 2022 

Datum: Maandag 21 februari 2022 
Aanvang: 19.00 uur 
Plaats: Café Dongewijk 
Aanwezig:  Bestuur: Joost Maes, Tom van Mierlo, Jeroen Oprins, Freek Verhoof en Koen Visser (via 
 MS Teams). 

Leden: Pieter Alstede, Erik Baar, Nick van Beurden, Patrick van Beurden, Toine de Bruijn, 
Nadia van Dommelen, Anja Evers, Mariëtta Feiken, Vicky Glasmacher, Patty de Haan, 
Rachel Hijstek, Ferry Janssen, Sandra Leijten, Malvin van Lissum, Bert Maes, Maarten 
Meeuwis, Maurits Mevis, Gerard Mutsaers, René van Peer, Jack van Poppel, Jacqueline 
van de Put, Eefje van Rijswijk, Chris Rodenburg, Erik van der Sande, Maurice Schifferling, 
Jeroen Schoone, Henk Schoones, Sandra Schuurkes, Kees Verhoof, Bas Visser, Adri 
Vissers, Jolanda van de Wijgert, Elly van de Wouw en Guusje van de Wouw. 

Aanwezig per volmacht: Angela Scheurs via Anja Evers. 
 

1. Opening 
Tom van Mierlo heet iedereen welkom.  
Er wordt een minuut stilte gehouden vanwege het overlijden van Wil van de Wouw. 

 
2. Afmeldingen 

Rob van Nunen, Frank van Oosterhout, Marion van Oosterhout, Marcel Paijmans, Marieke 
Smits, Mark Smulders, Bas den Turck en Cees van der Zalm. 

 
3. Presentatie Sportbedrijf Tilburg 

Monique van Dorst, Aukje van Loon en John Eijwoudt van het Sportbedrijf zijn aanwezig om een 
presentatie te geven over het belang van vrijwilligerswerk binnen een vereniging. Het bestuur 
heeft hen uitgenodigd na de noodkreet dat de vereniging het niet redt zonder invulling van alle 
bestuursfuncties, in het bijzonder die van secretaris. John vraagt alle aanwezigen om nog eens 
het eigen netwerk aan te spreken over de invulling van vacatures. 

 
4. Goedkeuring verslag ALV 22 februari 2021 

 Het verslag wordt zonder op- en/of aanmerkingen vastgesteld. 
 

Behandeling actiepunten resulterende uit ALV 2021 
• Husselavond: vanwege het coronajaar niet behandeld, wordt voorgelegd aan de nieuwe 

Klankbordgroep. 
• ‘Anoniem’ is gewijzigd in ‘unaniem’. 
• Zichtbaarheid bestuur vergroten: vanwege het coronajaar was dit beperkt mogelijk, maar het 

bestuur heeft zich zo vaak als mogelijk laten zien, ook op andere speelavonden. 
• Beleidsplan: dit wordt bij punt 17 besproken. 
• Vacatures op de website: deze hebben een eigen button rechtsboven op de website 

gekregen.  
 

5. Jaarverslag Voorzitter 
Het verslag wordt zonder op- en/of aanmerkingen vastgesteld. 
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6. Jaarverslag Secretaris 
Het verslag wordt zonder op- en/of aanmerkingen vastgesteld. 

 
7. Behandeling en vaststellen jaarstukken Penningmeester 

Het verenigingsjaar 2021 is met een positief resultaat van € 3.600 afgesloten. 
De jaarstukken worden zonder op- en/of aanmerkingen vastgesteld. 

 
8. Verslag van de Kascontrole door Kascommissie 

Het verslag wordt zonder op- en/of aanmerkingen vastgesteld en het advies aan de algemene 
ledenvergadering om het bestuur décharge te verlenen voor het financieel beleid van het 
afgelopen jaar wordt zonder tegenstemmen overgenomen. 

 
9. Verkiezing nieuw lid Kascontrolecommissie    

Mariëtta Feiken neemt, conform de statuten, na twee afscheid van de kascontrolecommissie. 
Chris Rodenburg is een jaar lid en blijft nog een jaar zitten. Toine de Bruijn treedt voor twee jaar 
toe tot de commissie. 

 
10. Jaarverslag Algemene zaken  

Het verslag wordt zonder op- en/of aanmerkingen vastgesteld. 
 

11. Jaarverslag Ledenadministratie     
Het verslag wordt zonder op- en/of aanmerkingen vastgesteld. 

 
12. Jaarverslag Jeugdzaken 

Het verslag wordt zonder op- en/of aanmerkingen vastgesteld. 
 

13. Jaarverslag Technische Commissie 
Het verslag wordt zonder op- en/of aanmerkingen vastgesteld. 

 
14. Jaarverslag Toernooicommissie 

Het verslag wordt zonder op- en/of aanmerkingen vastgesteld. 
 

15. Bestuursverkiezing 
• Voorzitter: Tom van Mierlo treedt af en is niet herkiesbaar. Het bestuur draagt Joost 

 Maes voor als kandidaat. Joost wordt zonder tegenstemmen gekozen 
 als nieuwe voorzitter. 

• Vicevoorzitter: deze functie is vacant. Het bestuur draagt Elly van de Wouw voor als 
 kandidaat. Elly heeft zich vooralsnog voor één jaar aangemeld. Elly 
 wordt zonder tegenstemmen gekozen als nieuwe vicevoorzitter. 

• Secretaris: Maurits Mevis is eind 2021 afgetreden. Er heeft zich helaas geen nieuwe 
 kandidaat gemeld; deze vacature blijft vacant. 

• Jeugdzaken:  Joost Maes is gekozen als voorzitter; zijn oorspronkelijke functie is dus
 vacant. Het bestuur draagt Jacqueline van de Put voor als kandidaat.
 Jacqueline heeft zich vooralsnog voor één jaar aangemeld Jacqueline
 wordt zonder tegenstemmen gekozen als nieuwe jeugdcommissaris.  
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• Algemene zaken:  Freek Verhoof treedt, conform de statuten, na drie jaar af en is 
 herkiesbaar. Freek wordt zonder tegenstemmen herkozen. 

• Ledenadministratie: Jeroen Oprins treedt af en is niet herkiesbaar. Het bestuur draagt Jeroen  
 Schoone voor als kandidaat. Jeroen wordt zonder tegenstemmen  
 gekozen voor de ledenadministratie. 

 
16. Vaststellen begroting 2022 

Omdat Koen thuis in isolatie zit vanwege een Corona-besmetting geeft Tom toelichting bij de 
begroting voor 2022. Deze toont een negatief resultaat van € 8.275,-. Dit is te wijten aan een 
teruglopend ledenaantal en daarmee contributiebijdrage, terwijl de zaalhuurkosten hetzelfde 
blijven. Omdat de vereniging een positief spaarsaldo van € 21.500 heeft, kunnen we dit negatief 
resultaat enige tijd dragen, maar voor de komende jaren zal er een nieuwe balans gevonden 
moeten worden tussen inkomsten en uitgaven. 

 
Ondanks dat de contributie al een paar jaar niet is verhoogd, ziet het bestuur voorlopig geen 
reden om dit aan te passen. Er wordt meer gedacht aan het beperken van de kosten van de 
zaalhuur, onder andere door eerder op de avond terug te gaan naar het huren van 2/3e van de 
zaal. 

 
Bas Visser merkt op dat de begroting en gepresenteerde opties om kosten te beperken vooral 
kijken naar de korte termijn. Terwijl de balans tussen kosten en opbrengsten op de langere 
termijn ook hersteld kan worden door aantrekkende ledenaantallen nu de coronamaatregelen 
komen te vervallen. 

 
René van Peer vraagt of toernooien verlies- of winstgevend zijn. De toernooien zijn in principe 
budgetneutraal, alleen de clubkampioenschappen kost de vereniging geld. 

 
De Algemene Ledenvergadering gaat zonder tegenstemmen akkoord met de begroting voor 
2022 en accepteert het verwachte negatieve resultaat. 

 
17. Beleidsplan 

Het bestuur heeft samen met de commissies een nieuw beleidsplan voor de periode van 2022 
tot 2025 gemaakt. Joost noemt kort de belangrijkste speerpunten. Het volledige beleidsplan 
wordt op de website gepubliceerd. 

 
18. Organisaties & Commissies 

Joost neemt kort de organisaties en commissies door. 
 

19. Behandeling ingebrachte agendapunten 
Er zijn twee ingekomen stukken van Ferry Janssen en Bas Visser met nagenoeg dezelfde 
strekking: het mogen badmintonnen op meerdere avonden. Op dit moment is de bezetting 
minimaal, soms minder dan 50% van het aantal ingeschreven leden op een avond. Vanaf 25 
februari komt het tonen van het coronatoegangsbewijs te vervallen en we moeten even 
afwachten wat dat betekent voor de opkomst.  
Gerard Mutsaers geeft aan dat het door de lage opkomst het soms lastig is om te rouleren. 
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Vicky Glasmacher oppert een roulatiesysteem met een zoemer, maar dit is in eerdere ALV’s al 
afgewezen. 
Jacqueline van de Put vraagt zich af waarom leden die op meerdere avonden spelen niet dubbel 
moeten (gaan) betalen. Dit is echter lastig te organiseren en te administreren. 
Patty de Haan merkt op dat er op de speelavond op donderdag weinig dames zijn. Als er leden 
van een andere avond komen spelen zijn dit meestal de mannen. 

 
Na het bespreken van verschillende mogelijkheden stelt het bestuur het volgende voor: 
“Leden van andere speelavonden zijn gerechtigd te mogen komen spelen op één andere 
speelavond vanaf 20.30 tot de zomervakantie 2022 (22-07-2022). Je speelt dus maximaal op 
twee speelavonden in de week.” 
Het voorstel wordt door middel van een enquête in de zomer geëvalueerd. Deze enquête wordt 
tijdens een extra ALV na de zomer besproken. 
 
Het voorstel wordt, met twee tegenstemmen en nul onthoudingen, door de algemene 
ledenvergadering aangenomen. 

 
20. Vacatures 

• Technische Commissie: Nadia van Dommelen treedt af als voorzitter van de. Deze functie  
 wordt overgenomen door Bas Visser. 

• PR-commissie: Pieter Alstede krijgt versterking van Tijn Bettonville. 
• Zaalwacht: Elly van de Wouw stopt. Jolanda van de Wijgert is ook zaalwacht. 
• Contactpersonen: Erik van der Sande meldt zich voor de vrijdagavond. 
• Social Media: Maurits Mevis overweegt of hij hierin iets kan betekenen. 
• Positief sportklimaat: Maurice Schifferling is gestopt. 
• VCP: Nadia geeft aan dat een vast contactpersoon vanuit het bestuur  

 gewenst is. 
 

21. Rondvraag 
Er wordt gevraagd aan de aanwezigen vanuit de gemeente waarom de kosten voor de zaalhuur 
zo oneerlijk verdeeld zijn over de verschillende sporthallen. Aukje, John en Monique zijn echter 
van een ander onderdeel in de gemeente (sportstimuleringsbedrijf) en hebben dus geen directe 
link met orgaan dat gaat over het vaststellen van de huur. Ze herkennen zich wel in het signaal 
vanuit onze vereniging. 
Tom van Mierlo geeft aan dat die onderwerp ter sprake moet worden gebracht binnen de 
gemeente. 

 
22. Sluiting 

Joost bedankt de aanwezigen voor hun aandacht en inbreng en sluit om 20.20 uur de algemene 
ledenvergadering. Iedereen wordt uitgenodigd voor een drankje aan de bar. 
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